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(Inf. wł.). W życiu społecznym i gospodarczym gminy złotostockiej oraz sąsiednich turystyka
stanowi jedną z ważniejszych gałęzi. Została ona mocno nadszarpnięta w ostatnich latach i
teraz jest czas na jej wyprowadzenie z tego stanu. W tym zakresie naprawdę sporo czynią
lokalne samorządy...

- Najpierw pandemia koronawirusa, później wybuch wojny w Ukrainie, jeszcze później powódź. To są
główne przyczyny pojawienia się dużych perturbacji m.in. w turystyce. Ona dla Złotego Stoku i
gminy jest jednym z priorytetów. Dlatego patrząc na to, co wydarzyło się na ziemi kłodzkiej w
minionych miesiącach, na ten odpływ turystów z tego obszaru, zainicjowaliśmy w naszym mieście
spotkanie tematyczne. Postanowiliśmy spojrzeć perspektywicznie na rozwój tej dziedziny w oparciu o
swoje możliwości. Dość pozytywnie odnieśli się do tej propozycji włodarze gmin i gestorzy bazy
służącej turystom. Licznie zjawili się na kolejnym spotkaniu, w Bardzie, gdzie skonkretyzowaliśmy
kierunki działania. Wtedy właśnie jednoznacznie wybrzmiało, że jest potrzeba powołania lokalnej
organizacji  turystycznej,  która  stanie  się  inspiratorem,  koordynatorem  oraz  wykonawcą  wielu
poczynań wszystkim służącym - słyszymy od burmistrzyni Złotego Stoku Grażyny Orczyk.

Co prawda na terenie powiatów: dzierżoniowskiego, kłodzkiego i ząbkowickiego, bo ten obszar tutaj
stał się podmiotem, funkcjonują organizacje i stowarzyszenia, w których gminy uczestniczą, jednak
ich profil i kierunki działania są skierowane na inne zagadnienia. LOT już w swojej nazwie wskazuje,
czym konkretnie się zajmuje i komu służy.

-  W  tej  lokalnej  organizacji  będziemy  skupiać  sektor  samorządowy,  podmioty  gospodarcze  i
organizacje  tzw.  trzeciego  sektora.  Jesteśmy  na  etapie  przygotowywania  projektów  listów
intencyjnych oraz uchwał, dzięki czemu proces tworzenia LOT-u nie powinien trwać długo - mówi p.
Grażyna: - Im szybciej "wystartujemy", tym szybciej zaczniemy przekonywać, że rzeczywistość na
naszym  terenie  jest  zupełnie  inna  od  tej,  którą  im  podano  choćby  poprzez  media.  Musimy
przekonywać polskie i zagraniczne społeczeństwo, że można tutaj przyjechać, bezpiecznie wypocząć,
skorzystać z wielu ofert, zobaczyć dużo ciekawych miejsc i wrócić do siebie w dobrym nastroju. I
temu ma głównie służyć połączenie naszych sił na rzecz LOT-u. Podejmujemy się roli lidera w tym
przedsięwzięciu.
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